
Geachte Minister, 

Voor het komend seizoen (2022/2023) bent u voornemens de jacht op de haas niet te openen in de 

provincies die voor de haas een dalende populatietrend tonen, namelijk Groningen, Limburg en 

Utrecht en de jacht op konijn in alle provincies niet te open. Er is veel te zeggen over de conclusie die 

getrokken is met betrekking tot de dalende populatietrend. Dat moet ook gezegd, maar dat laat ik 

aan andere die meer verstand hebben van statistiek. Het enige dat ik u wil meegeven is mijn eigen 

ervaring ten aanzien van de hazenstand. De trend die wij in het jachtveld waarnemen is zeker geen 

dalende. Dit is wat ik ook verneem van aangrenzende gebieden. Op basis van veldwaarneming kan ik 

de conclusie dan ook alleen maar betwisten en graag nodig ik u uit om mee te gaan tellen in de 

verschillende gebieden om met eigen ogen te aanschouwen hoe het gesteld is met de hazenstand in 

de Provincie Utrecht. De andere provincies kan ik niet over oordelen, maar ik denk dat er zeker 

mensen zijn die u graag meenemen en u bijpraten over de hazenstand aldaar.  

Door een kleine groep anti-jachtmensen wordt hard geschreeuwd en wordt de jacht afgeschilderd als 

bloedige moordpartijen zonder enig respect voor het wild en het dierenwelzijn. De ervaring die ik 

heb zijn de jagende mensen juist ook de mensen die zich inzetten voor de natuur en dierenwelzijn. 

Niet alleen met hun mond, maar ook door de handen uit de mouwen te steken. Door 

biotoopverbeteringen, broedkorfen plaatsen, wild zoeken als de boer gaat maaien en nog veel meer. 

Dit helpt de natuur en zorgt voor een betere wildstand. En ja, uiteindelijk oogsten zij ook uit deze 

wildstand als de stand het toelaat. Dit zorgt voor een mooi stuk biologisch vlees dat met veel respect 

bereid en gegeten wordt.  

Oogsten gebeurt wel nadrukkelijk als de wildstand dit toelaat. Geen jager zal de wildstand in zijn 

jachtgebied in gevaar willen brengen. Jacht is geen kortstondige bevlieging, maar voor de meeste 

jagers een levenswijze. Dit zal geen jager in gevaar willen brengen. Uw motief om de stand te 

beschermen zal dan ook door iedere jager onderschreven worden, maar laat die 

verantwoordelijkheid bij de jager zelf. Hij kent zijn jachtveld en weet wat er nodig is. Mocht een jaar 

geen afschot daarbij nodig zijn zal hij dat zeker niet nalaten. 

Ik wens u veel wijsheid toe en hoop dat u uw voorgenomen besluit intrekt. 

Met vriendelijke groet, 

M.  Muis 


